

Title (en)

Arrangement for a wall fastening strip.

Title (de)

Wandanschlussprofilanordnung.

Title (fr)

Arrangement pour profilé de raccord à une paroi.

Publication

EP 0159369 A2 19851030 (DE)

Application

EP 84104219 A 19840413

Priority

DE 3411032 A 19840324

Abstract (en)

In an arrangement for a wall fastening strip, intended for attaching a roofing sheet provided with a sealing-strip thickening to a wall, a first profiled element, forming a laterally open cavity for receiving the sealing-strip thickening, is provided. The arrangement additionally possesses a second profiled element, which can be screwed to the wall. The second profiled element has an upper and a lower flange (10, 11) which both protrude from the wall plane. The first profiled element (1) is constructed furthermore with a downwardly open profiled head (3) which can be suspended in the upper flange (10), and with an upwardly open channel (4) which is delimited on one side by the tongue (5) extending obliquely upwards. The second profiled element (9) can be covered by the first profiled element (1). The second profiled element (9) thus forms together with the channel (4) of the first profiled element (1) a cavity (20) open towards the wall plane. <IMAGE>

Abstract (de)

In einer Wandanschlüsseprofilanordnung zur Anbringung einer mit einer Kederverdickung versehenen Dachbahn an einer Wand ist ein erstes Profilelement vorgesehen, welches einen seitlich offenen Hohlraum zur Aufnahme der Kederverdickung bildet. Außerdem gehört ein zweites Profilelement zu der Anordnung, welches an der Wand anschraubar ist. Das zweite Profilelement weist einen oberen und einen unteren Flansch (10, 11) auf, die beide von der Wandebene abstehen. Das erste Profilelement (1) ist weiterhin mit einem nach unten offenen Profilkopf (3), der in den oberen Flansch (10) einhängbar ist, sowie mit einer nach oben offenen Rinne (4), die auf einer Seite durch die schräg nach oben stehende Zunge (5) begrenzt ist, ausgebildet. Das zweite Profilelement (9) kann mit dem ersten Profilelement (1) abgedeckt werden. Dabei bildet das zweite Profilelement (9) zusammen mit der Rinne (4) des ersten Profilelements (1) einen zur Wandebene hin offenen Hohlraum (20).

IPC 1-7

E04D 13/15

IPC 8 full level

E04D 13/14 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04D 13/1415 (2013.01)

Cited by

US5439077A; GB2204339A; GB2204339B; GB2215358A; GB2215358B

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0159369 A2 19851030; EP 0159369 A3 19860625; DE 3411032 A1 19850926

DOCDB simple family (application)

EP 84104219 A 19840413; DE 3411032 A 19840324